



## إعلان

### إعادة فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. لمدة ثلاث سنوات

يسر مجلس إدارة مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق ("الشركة")، أن يعلن عن إعادة فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة في دورته الجديدة التي تبدأ من 4 يونيو 2025م وتنتهي بانعقاد اجتماع الجمعية العامة السنوية للمساهمين في 2028م وذلك وفقاً لأحكام نظام حوكمة الشركات والكيانات القانونية المدرجة في السوق الرئيسية الصادر من مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية و القانون رقم (11) لسنة 2015 م بإصدار قانون الشركات التجارية وتعديلاته.

يفتح باب الترشيح لمن تتوفر فيهم شروط العضوية التالية:

1. ألا يقل عمر المرشح عن واحد وعشرين عاماً وأن يكون متمتعاً بالأهلية الكاملة.
2. ألا يكون قد سبق الحكم على المرشح بعقوبة جنائية، أو في جريمة مخلة بالشرف أو الأمانة، أو في جريمة من الجرائم المشار إليها في المادة (40) من القانون رقم (8) لسنة 2012 بشأن هيئة قطر للأسواق المالية، والمادتين (334) و(335) من القانون رقم (11) لسنة 2015 بإصدار قانون الشركات التجارية وتعديلاته، وألا يكون ممنوعاً من مزاوله أي عمل في الجهات الخاضعة لرقابة الهيئة بموجب المادة (35) فقرة (12) من القانون رقم (8) لسنة 2012 المشار إليه، ولم يسبق أن قُضي بإفلاسه ما لم يكن قد رد إليه اعتباره.
3. أن يكون المرشح مساهماً ومالكاً عند انتخابه أو خلال 30 يوماً من تاريخ انتخابه لعدد 200,000 (مئتي ألف) سهم من أسهم الشركة على الأقل، تخصص لضمان حقوق الشركة والمساهمين والدائنين والغير عن المسؤولية التي تقع على أعضاء مجلس الإدارة. ولا ينطبق هذا الشرط على المرشحين لمنصب عضو مجلس الإدارة المستقل.

يمكن لمن تتوافر فيهم شروط العضوية ويرغبون في الترشح لعضوية مجلس الإدارة، الحصول على مستندات الترشيح من سكرتارية مجلس الإدارة بطابق الميزانين بمقر الشركة الرئيسي الكائن بمبنى رقم (72)، شارع الصناعية الشرقي رقم (100) منطقة رقم (57) (المنطقة الصناعية) ابتداءً من 3 مايو 2025 من الساعة التاسعة صباحاً حتى الخامسة مساءً. سيبدأ استلام طلبات الترشيح من المرشحين من 3 مايو 2025م وسيكون آخر موعد لاستلامها نهاية يوم العمل بتاريخ 8 مايو 2025م.

في حال وجود استفسار يرجى الاتصال على الهواتف 44558384 - 44558386



الشيخ حمد بن عبد الله بن خليفة آل ثاني  
رئيس مجلس الإدارة



## NOTICE

### **RE-OPENING NOMINATIONS FOR DIRECTORSHIP IN THE MANNAI CORPORATION QPSC BOARD OF DIRECTORS FOR A 3-YEAR TERM**

The Board of Directors of Mannai Corporation QPSC (the "Company") is pleased to announce reopening nominations for membership of the Board of Directors for the new 3-year term extending from 4<sup>th</sup> June, 2025, until holding the Annual General Assembly of shareholders in 2028, in accordance with provisions of the Governance Code for Companies & Legal Entities Listed on the Main Market issued by the Board of Directors of Qatar Financial Markets Authority and Law No (11) of 2015 Promulgating the Commercial Companies Law and the amendments thereto.

Nominations are open for those who meet the following directorship conditions:

1. Candidate shall not be less than 21 years of age and shall have full legal capacity.
2. Candidate shall not have been sentenced to criminal penalty, or a crime against honor or integrity, or any of the crimes stipulated in Article (40) of Law No. (8) of 2012 concerning the Qatar Financial Markets Authority, and articles (334) and (335) of law No. (11) of 2015 Promulgating the Commercial Companies Law and the amendments thereto, nor shall be prevented from practicing any work in the entities subject to the Authority's jurisdiction under Article (35 paragraph 12) of Law No. (8) of 2012 referred to, nor have been declared bankrupt, unless rehabilitated.
3. Candidate shall be a shareholder owning, when elected, or within thirty days from election date, at least 200,000 (two hundred thousand) shares of the Company. Such shares shall be allocated to ensure the rights of the Company, shareholders, creditors and third parties for the responsibility of the Board members. Nominees for Independent Member shall be exempted from this requirement.

Those who meet directorship requirements and wish to be elected for directorship can obtain necessary documentation for nomination from the Board Secretariat at the Mezzanine Floor, Mannai Corporation Headquarters Building No. 72, East Industrial Street No. 100, Zone No. (57) (Industrial Area) with effect from 3<sup>rd</sup> May, 2025 from 09:00 a.m. to 05:00 p.m. Receiving nomination requests from candidates will commence on 3<sup>rd</sup> May, 2025 and will end by closure of business on 8<sup>th</sup> May, 2025.

For inquiries please call 44558384 – 44558386.

Sheikh Hamad Bin Abdulla Bin Khalifa Al Thani  
Chairman

